
 
 

 

 

 

 

OBČINSKI SVET ׀ CONSIGLIO COMUNALE 

Jadranska cesta 66, p. p. 24 ׀ Strada dell’Adriatico 66, c. p. 24 

6280 Ankaran - Ancarano ׀ T: +386 (0)5 66 53 000 

E: info@obcina-ankaran.si ׀ www.obcina-ankaran.si 

DŠ: SI71620176 ׀ MŠ: 2482851000 

 

Z A P I S N I K  

 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran, 

ki je bila v četrtek, 30. novembra 2023, ob 19. uri,  

v prostorih občine na naslovu Regentova ulica 2, Ankaran 

 

00: Ugotovitev sklepčnosti 

 

Župan obvesti OS OA o napovedanih odsotnostih oziroma zadržanostih članov OS OA. 

 

PREGLED PRISOTNOSTI: 

 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA PRISOTNOST 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ DA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN DA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR DA 

4. RIA SARA RAŽMAN DA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ DA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK DA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  DA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR DA 

9. VSA KATJA MEZEK NE 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA DA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA DA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN DA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI DA 

 SKUPAJ 13 12 

 

 

Prisotni člani Občinskega sveta OA: BARBARA ŠVAGELJ 
ZVEZDAN RAŽMAN 

BARBARA RAIČIĆ 
ROBERT ZELENJAK  

SARA VOŠINEK GAŠPAR 

SARA RAŽMAN 
mag. MAJA PRODAN JURIČ  

ALEKSANDER PAHOR 
dr. MARKO KUKANJA  

BREDA KRAŠNA 

mag. VLADIMIR PEGAN 
mag. MARTINA ANGELINI 

 
 

Odsotni člani Občinskega sveta OA:  

 

KATJA MEZEK 
 

 

 

 
 

Ostali prisotni: 

 
OU Iztok Mermolja – direktor OU kot poročevalec pri točkah 3 

in 10 DR, Astra Štuklek – vodja OFR kot poročevalka pri točki 
3 DR, Elvis Vižintin – vodja OGD kot poročevalec pri točkah 4, 

5, 6 in 9 DR, valdi Pucer – vodja OVZ kot poročevalec pri 
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točki 7 DR, prof. dr. Marko Jaklič kot poročevalec pri točki 8 

DR, Jani Krstić kot pomoč pri delu Občinskega sveta, Nataša 
Mahne kot zapisničarka, mediji, občinstvo. 

 

 

Ugotovi se, da je prisotnih 12 članov Občinskega sveta OA in da je Občinski svet OA sklepčen. 
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Ad 0.) Določitev dnevnega reda 10. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran in odločanje o 
hitrih oziroma skrajšanih postopkih za sprejem odloka; 

 
NAJAVA: 

 

V skladu s 44. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Ankaran (Uradni list št. 50/2015, 10/2022, 64/2023) 
občinski svet na začetku seje določi dnevni red. 

 
OBRAZLOŽITEV: 

 

Župan poda obrazložitev. 
 

Pri določanju dnevnega reda občinski svet najprej odloča: o predlogih, da se posamezne zadeve umaknejo z 
dnevnega reda, nato o predlogih, da se dnevni red razširi ter nato o predlogih za hitri postopek. 

 
Zadeve, za katere tako predlaga župan, se brez razprave in glasovanja uvrstijo ali pa umaknejo z dnevnega 

reda. 

 
Občinski svet lahko odloča o razširitvi dnevnega reda le, če so razlogi zanjo nastali po sklicu seje in če je zadeva 

take narave, da je nujna takojšnja obravnava na seji občinskega sveta in če je gradivo tako pripravljeno, da se 
lahko člani občinskega sveta brez poprejšnjih priprav o zadevi odločijo. 

 

GRADIVO: 
 

Dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran; 

2. Obravnava predloga Sklepa nadomestnih članov stalnih delovnih teles Občinskega sveta Občine 

Ankaran, za Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravi in Odbor za družbene dejavnosti; 

3. Obravnava predloga Odloka o proračunu Občine Ankaran za leto 2024 – redni postopek, 1. branje, 

4. Obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izbirni lokalni gospodarski javni 

službi »upravljanje določenih javnih parkirišč v Občini Ankaran« - hitri postopek; 

5. Obravnava in sprejem Predlogov sklepov o določitvi načel izvajanja javne službe na določenih 

parkiriščih; 

6. Seznanitev z uvedbo parkirnih abonmajev s 1. 1. 2024; 

7. Seznanitev z uvedbo videonadzora na določenih javnih površinah; 

8. Predstavitev izsledkov študije Presoja organiziranosti lokalnih gospodarskih javnih služb v Občini 

Ankaran; 

9. Obravnava predloga Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Ankaran – hitri 

postopek; 

10. Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran; 

11. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta Občine Ankaran. 

 

PREDLOG ZA SPREMEMBO DNEVNEGA REDA: 
 

Predlogi za razširitev dnevnega reda, predlogi o umiku zadev iz dnevnega reda, predlogi za hitri postopek: 

 

/. 

 

Dodatno razširjeni ali zmanjšani dnevni red: 

 

/. 

 
Odločanje o predlogih za hitri postopek 

 
OBRAZLOŽITEV: 

 

Glede na dejstvo, da gre za majhne posege v akt in da se z zaključkom tega leta javna služba prenaša v 
upravljanje iz Marjetice Koper d.o.o. na režijski obrat občine, se predlaga, da se 4. točka DR »Obravnava 
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predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izbirni lokalni gospodarski javni službi »upravljanje 

določenih javnih parkirišč v Občini Ankaran«« izvede po hitrem postopku. 
 

Prav tako naj se po hitrem postopku obravnava tudi 9. točka DR »Obravnava predloga Odloka o lokalnih 
gospodarskih javnih službah v Občini Ankaran«, saj je akt bil vsebinsko presojan že na minuli seji OS in kar 

dvakrat na sejah pristojnih delovnih teles OS. 

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 067: 
 

 
Občinski svet Občine Ankaran odloči, da se 4. in 9. točka dnevnega reda 10. redne seje OS OA obravnavata 

po hitrem postopku. 
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 
(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK / 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 
 

Sprejem dnevnega reda 
 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 068: 
 

 

Občinski svet Občine Ankaran potrdi dnevni red 10. redne seje, z dne 30. 11. 2023. 

 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 
(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 
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8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK / 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 
 

PREHAJAMO NA OBRAVNAVO POSAMEZNIH TOČK DNEVNEGA REDA 

 
Ad 1.) Potrditev zapisnika 9. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran 

 
 

Župan vpraša člane OS ali imajo pripombe na zapisnik 9. redne seje.  

 
Breda Krašna pove, da je v Sekretariat posredovala dopolnitve zapisnika, za katere so ji potrdili, da so korektno 

zapisane. 
 

GRADIVO: 
 

- Zapisnik 9. redne seje OS OA. 

 
ZASNOVA SKLEPOV: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 069: 
 

 
Občinski svet Občine Ankaran potrdi dopolnjeni zapisnik 9. redne seje OS OA, z dne 26. 10. 2023.  

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 

(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK / 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 
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Ad 2.) Obravnava predloga Sklepa nadomestnih članov stalnih delovnih teles Občinskega sveta 

Občine Ankaran, za Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravi in Odbor za družbene 
dejavnosti 

 
 

OBRAZLOŽITEV: 

 
Župan pojasni, da je podžupanja Barbara Švagelj v imenu svetniške skupine Radi imamo Ankaran (RIA) podala 

predlog za imenovanje nadomestnih članov v Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravo ter Odbor za 
družbene dejavnosti, ki sta ostali nezasedeni po odstopu svetnika Luke Jurinčiča iz svetniške skupine RIA.  

 

Skladno z dogovorom o razdelitvi mest v delovnih telesih Občinskega sveta Občine Ankaran, na podlagi katerega 
je bila določena sestava delovnih teles, in z namenom ohranjanja razmerij zastopanosti posameznih list in strank 

v delovnih telesih OS OA je predlagala, da prazni mesti zasedeta kandidata svetniške skupine RIA. 
 

V imenu svetniške skupine RIA je tako na mesto člana Odbora za pravne zadeve in lokalno samoupravo 
predlagala Luko Jurinčiča, roj. 11.12.1996, ki bo sedaj v odboru sodeloval kot občan, ter na mesto članice 

Odbora za družbene dejavnosti Saro Ražman, roj. 22.05.2003. 

 
RIA je naknadno predlog imenovanja Luke Jurinčiča v odbor OPS umaknila zaradi spoštovanja t.i. kvot. 25. člen 

Statuta OA namreč določa, da člane odborov in komisij imenuje občinski svet izmed svojih članov, in sicer 
najmanj polovico članov, ostale člane pa izmed drugih občanov. 

 

O predlogu je odločala tudi Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja – KMVI, ki je sprejela 
odločitev, ki jo je predstavil predsednik KMVI - Zvezdan Ražman. 

 

Predsednik KMVI pove, da so na seji obravnavali predlog o imenovanju Sare Ražman za nadomestno članico v 

Odboru za družbene dejavnosti, na mesto, ki je ostal nezaseden po odstopu člana občinskega sveta Luke 

Jurinčiča iz svetniške skupine RIA in pove, da je KMVI podala pozitivno mnenje in predlaga OS v sprejem.  

 

Razprave ni bilo.  

 
GRADIVO: 

- Predlog sklepa z obrazložitvijo, 
- Mnenje pristojnega delovnega telesa KMVI. 

POROČEVALCI: 

 
- Zvezdan Ražman, predsednik komisije KMVI.  

 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 070: 
 

  

1. Občinski svet Občine Ankaran imenuje Saro Ražman, roj. 22. 5. 2003, za nadomestno članico v 

Odboru za družbene dejavnosti, na mesto, ki je ostal nezaseden po odstopu člana občinskega sveta 

Luke Jurinčiča iz svetniške skupine RIA. 

2. Sklep velja takoj. 
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GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 
(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4.  RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK / 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 

 

Ad 3.) Obravnava predloga Odloka o proračunu Občine Ankaran za leto 2024 – redni postopek, 
1. branje 

 
Župan je uvodoma povedal, da je predlog potrebno uskladiti s svetniškimi skupinami, da potekajo dogovori, kar 

bo v naslednjih treh letih se investicijsko izvedlo. Predlog se bo naprej usklajeval na proračunski delavnici 4. 12. 
2023. za drugo branje se bo pripravil vsebinsko usklajen in finančno uravnotežen.  

 

Župan ponudi besedo predvidenima poročevalcema. 
 

Astra Štuklek, vodja Oddelka za finance in računovodstvo je podala obrazložitev predloga proračuna OA za leto 
2024. 

 

Prihodki Občine Ankaran za leto 2023 so v predloženem predlogu proračuna predvideni v višini 13.307.398,89 
EUR. Največji delež v načrtovanih prihodkih predstavljajo davčni prihodki. Ti predstavljajo 39,78 % celotnih 

načrtovanih prihodkov, sledijo kapitalski prihodki v višini 32,44 % vseh načrtovanih prihodkov. 18,84 % pa 
predstavljajo nedavčni prihodki. 

 

 

Konto Opis Proračun 2024 Delež 

70 DAVČNI PRIHODKI 5.293.131,54 39,78% 

71 NEDAVČNI PRIHODKI 2.506.718,74 18,84% 

72 
KAPITALSKI 

PRIHODKI 
4.317.347,95 32,44% 

74 
TRANSFERNI 
PRIHODKI 

1.190.200,66 8,94% 

    13.307.398,89 100,00% 

 

V proračunu Občine Ankaran za leto 2023 so predvideni odhodki v višini 14.644.586,65 EUR. 
 

Konto Opis Predlog prorač. 2024   Delež 

40 TEKOČI ODHODKI 3.994.097,96   27,27% 

41 TEKOČI TRANSFERI 4.607.049,55   31,46% 

42 INVESTICIJSKI ODHODKI 5.683.065,33   38,81% 
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43 
INVESTICIJSKI 

TRANSFERI 
360.373,81   2,46% 

    14.644.586,65   100,00% 

 

Presežek leta 2023 je predviden v višini 1.041.694,20 EUR 

Občina Ankaran vsa leta nadaljuje s postopki načrtovanja in spodbuja različne načine participativnosti občanov. 
Skladno s stalno prakso zadnjih nekaj let je pretežni del proračuna zasnovan na podlagi predlogov, ki jih 

posredujejo občani, društva, civilnodružbena gibanja oz. zainteresirana javnost. 
 

 

Župan pozove predsednike pristojnih delovnih teles, da predstavijo na sejah sprejete sklepe, ki so v zvezi s 
predlogom proračuna za leto 2024 (OFR, OOP, ODD, KIS, OGD, ORI, OPS). 

 
Barbara Raičič je poročala o obravnavi predloga proračuna za leto 2024 na seji Odbora za finance in 

računovodstvo in povedala, da je odbor sprejel sklep: 
»1. Odbor za finance in računovodstvo se je seznanil s predlogom »Odloka o proračunu Občine Ankaran za leto 

2024« in Občinskemu svetu predlaga, da ga vsebinsko obravnava. Odbor predlaga županu in pristojnim službam 

Občinske uprave Občine Ankaran, da predlog dopolnijo, uskladijo in uravnotežijo pred dokončnim 
sprejemanjem«.   

 
Mag. Vladimir Pegan je poročal, da se je sestal na svoji 5. redni seji in da odbor ni bil sklepčen in niso podali 

mnenje na predlog proračuna za leto 2024.  

 
Mag. Martina Angelini je poročala o obravnavi predloga proračuna za leto 2024 na seji Komisija za vprašanja 

italijanske narodne skupnosti  in povedala, da je komisija sprejela sklep: 

1. Komisija za vprašanja italijanske narodne skupnosti ugotavlja, da gradivo ni popolno, ker ne vsebuje 

besedila Odloka in obrazložitve proračuna in zato ni ustrezno za izrek mnenja.  

2. Komisija za vprašanja italijanske narodne skupnosti predlaga, da se že v letu 2024 pristopi k celoviti 

prenovi prostorov Doma družbenih dejavnosti za potrebe Samoupravne skupnosti italijanske narodnosti 

Ankaran in ne začasni ureditvi do dokončne prenove. V skladu s projektno dokumentacijo in 

ovrednotenjem investicije naj se v proračunu za leto 2024 zagotovijo zadostna lastna sredstva. Transfer 

iz državnega proračuna ni zagotovljen in zato ni ustrezen za vključitev v proračun. Strokovne službe OA 

naj v čim krajšem času pripravijo DIIP. 

 

Sara Vošinek Gašpar je poročala o obravnavi predloga proračuna za leto 2024 na seji Odbora za razvoj in 

investicije in povedala, da je odbor sprejel sklep: 
 

1. Odbor za razvoj in investicije se je seznanil s predlogom Odloka proračuna Občine Ankaran za leto 2024 

in podaja pozitivno mnenje k predlogu proračuna ter ga predlaga Občinskemu svetu v sprejem.  

 

Mag. Maja Prodan Jurič je poročala o obravnavi predloga proračuna za leto 2024 na seji Odbora za pravne 

zadeve in lokalno samoupravo in povedala, da je odbor sprejel sklep: 
1. Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predloženim proračunskim 

gradivom za leto 2024 in v delu, ki se nanaša na proračunskega uporabnika  Oddelek za pravne zadeve 
in lokalno samoupravo, predloženemu podaja pozitivno mnenje.  

 

Dr. Marko Kukanja je poročal o obravnavi predloga proračuna za leto 2024 na seji Odbora za gospodarske 
dejavnosti in povedal, da je odbor sprejel sklep: 

1. Odbor za gospodarske dejavnosti se je seznanil s predloženimi proračunskimi gradivi za leto 2024 ter 

zahteval dodatna, vsebinska pojasnila proračunskih postavk. 
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Župan odpre razpravo. 

 
Aleksander Pahor je podal vprašanja na predvidene prihodke in odhodke prikazane v splošnem delu proračuna.  

 

Zakaj so na kontu 703003 – Nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča (NUSZ) planirani prihodki v 2024 

toliko nižji v primerjavi s prihodki v letu 2023, saj se načrtuje  

Astra Štuklek pojasni, da je tako velika razlika v prihodkih v letu 2023 in letu 2024, zato ker je en obrok plačila 

NUSZ za leto 2022 zapadel v plačilo v leto 2023. zato je v letu 2023 višji znesek NUSZ.  
 

Aleksander Pahor je vprašal kdaj se bodo začeli pobirati davek na nezazidana stavbna zemljišča.  

 
Mermolja je povedal, da se bo davek pobiral že v letu 2024, vendar se ocenjuje, da po to majhen znesek. 

ocenjeni znesek ni visok. Pridobivanje sredstev za NUSZ je odvisno tudi od priprave podatkov za odmero NUS, 
ki ga pripravlja zunanji izvajalec.  

 
Aleksander Pahor pove, da so na kontu 7010 prikazani prihodki od najemnin. Pričakuje se, da bo ta znesek višji, 

saj se bodo gostinski lokali podeljevali v najem. Katera koncesija je bil v letu 2023, ki je ni bilo 2022 in v letu 

2024 je ponovno ni.   
 

Astra Štuklek je povedala, da je koncesija na kontu 710306 v 99 % deležu iz naslova koncesijskih dajatev Luke 
Koper. V letu 2022 je bila nižja, v letu 2023 je bila višja in za v leto 2024 se planira v istem obsegu kot letos.  

 

Iztok Mermolja je povedal, da se najemnine nižajo zaradi nižanja najemnin gospodarske javen infrastrukture, 
kar je bilo obravnavano na občinskem sveta v okviru Aneksa k sporazumu med OA in MOK.   

 
Na kontu 713000 Prihodki od prodaje blaga in storitev so planirani manjši dohodki, sklepa da gre izpad dohodka 

iz naslova izpada prodaje blaga v gostinskih lokalih. Prosil je za pojasnilo iz česa so prihodki od prodaje, iz 

katerega vira.  
 

Astra Štuklek pojasni, da so to prihodki iz parkirnin in počitniškega varstva.  
 

Prosil je za obrazložitev kakšni prihodki so predvideni na kontu 714 Drugi nedavčni prihodki.  
 

Astra Štuklek pojasni, daje to pavšalna ocena presežkov, ki nastanejo pri akontacij plačil zavodom, gre za 

poračun presežkov.   
 

Aleksander Pahor je prosil za obrazložitev katera zemljišča se bodo prodajala. Vrednost prodaje je prikazana na 
kontu 722100 - prihodki od prodaje stavbnih zemljišč. Opozoril je, da ni novega načrta ravnanja.  

 

Iztok Mermolja je povedal, da bosta prodaja in nakupi nepremičnin prikazani v načrtu ravnanja. Največja 
vrednost nepremičnine, ki gre v prodajo in je ocenjena na 2 mio je nepremičnina na območju pristanišča. 

 
Župan pove, da je to del kasete 7a v velikosti 25.000 m2 površin, od tega je polovica nepremičnine že zasedena 

z vozili Luke Koper brez kakršnekoli podlage. Na drugi strani bi OA kupila za 12.000 m2 za potrebe Nacionalnega 
olimpijskega centra na Sv. Katarini.   

 

Aleksander Pahor je vprašal po kakšni vrednosti bi se nepremičnina kupila.  
 

Župan je povedal, da je bila narejena cenite v vrednosti 73 eur/m2. 
Dodatno je pojasnil, da OA ne bo državi prodajala ničesar, če državno podjetje ne bo dovolilo širitev športnih 

dejavnosti na območju Sv. Katarine.  

 
Iztok Mermolja je pokazal grafični prikaz zemljišča, ki jih Občina Ankaran načrtuje za nakupov in prodajo.  

 
Aleksander Pahor je vprašala za kaj so namenjena sredstva na kontu 7413 Prejeta sredstva iz državnega 

proračuna iz sredstev proračuna Evropske unije iz kohezijskega sklada 
 

Astra Štuklek je pojasnila, da so to sredstva za projekt Čisto za Koper in Ankaran, gre za prenos sredstev iz leta 

2023 v leto 2024.   
 

Aleksander Pahor je vprašal zakaj so sredstva na kontu 402099 Drugi splošni material in storitve planirani v 
večjem obsegu kot v letu 2023.  
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Astra Štuklek je povedala, da bo podrobnejši prikaz stroškov na tem kontu viden v obrazložitvah proračuna.   
V obrazložitvah proračuna bo vnesena dodatna tabela, kjer bo strošek na tem kontu razdeljen po proračunskih 

postavkah.  
 

Iztok Mermolja je pojasnil, da se na tem kontu združujejo odhodki, ki so planirani na različnih proračunskih 

postavkah. Povezavo med tem kontom in proračunskimi postavkami bo predstavljena v splošnem delu 
proračuna. 

 
Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo katere objekte se vzdržuje iz konta 402503 Tekoče vzdrževanje drugih 

objektov. Planirani stroški za leto 2024 so v primerjavi z leto 2023 trikrat višji. 

 
Iztok Mermolja je pojasnil, da so planirani višji stroški iz naslova  prevzemanja izvajanja določenih lokalnih 

gospodarskih služb, in sicer s 1. 1. 2024 Režijski obrat prevzema v upravljanje določena parkirišča.  stroški, ki 
bodo nastali iuz tekočega vzdrževanja. v opravljanju bo Občina Ankaran prevzela v lastno upravljanje določenih 

javnih parkirišče in so na tem kontu planirani stroški vzdrževanja parkirišč.  
 

 

Iztok Mermolja je pojasnil, da gre tudi za storitve zunanjega sodelavca za vzdrževanje strojnih inštalacij, za kar 
zaposlenci OU niso usposobljeni.    

 
Dr. Marko Kukanje je prosil za pojasnilo ali je v ta stroške uštet strošek dela zunanjih sodelavcev na parkiriščih.  

 

Iztok Mermolja pojasni, da na parkiriščih ne bodo delali zunanji sodelavci, ampak je v ta strošek všteto delo 
zunanjega sodelavca, ki že sedaj opravlja storitve tekočega vzdrževanja.  

 
 

Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo kakšna kazen je prikazana na kontu 4027 - Kazni in odškodnine za leto 
2022, v vrednosti 505.000 eur. 

 

Iztok Mermolja je obrazložil, da gre za plačilo odškodnine za predčasno razdrtje stavbni pravic na kaseti 6a, da 
so se lahko nepremičnine prodale.  

 
Aleksander Pahor je prosil za seznam javnih zavodov, ki jih Občina Ankaran financira. 

 

Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo za katero opremo se bodo namenila sredstva na kontu 4202 - Nakup 
druge opreme in napeljav  v vrednosti 519.000 je prosil.  

 
Iztok Mermolja je pojasnil, da se 230.000 nanaša na pokopališče Ankaran, 67.6000 se nanaša na ŠRP. Sv. 

Katarina,  75.100 za Krajinski park Debeli rtič za nakup boi, 48.674 gre za nakup sončne elektrarne, 20.000 bo 

namenjenih za ureditev poslovne stavbe na Železniški cesti 1, 19.000 postavitev dodatne javne razsvetljave in 
še manjši zneski za javna otroška igrišča, električna polnilnica in druga oprema.  

 
Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo za kaj se bodo namenila sredstva na kontu 4202 - Investicijsko 

vzdrževanje in izboljšave v vrednosti 646.000.  
 

 

Iztok Mermolja je pojasnil, da gre za stroške na različnih proračunskih postavkah, ki vsebujejo urejanje 
pristanišč, poslovne stavbe, kanalizacije, javne kolesarske in pešpoti, občinske ceste, ŠRP. Sv. Katarina  

 
Aleksander Pahor je predlagal, da se stroški, ki se planirani na kontu »Načrti in druga projektna dokumentacija« 

v vrednosti 600.000 realno planirajo, da se presodi katera projektna dokumentacija se bo lahko pridobila v letu 

2023.  
 

Aleksander Pahor je podal vprašanje zakaj se stroški na postavki Kabineta  – Odnosi z javnostmi toliko povišali 
v primerjavi z leto 2023.  

 
Župan je povedal, da se načrtuje prenova tiskane Amfore in spletne Amfore ter prenova spletne strani. V 

primeru, da bo potrebno dodatno krčiti stroške se lahko te aktivnosti prenese v naslednje proračunsko leto.   

 
Aleksander Pahor je podal pripombo, da so sredstva za Nadzorni odbor prenizka.  

 
Aleksander Pahor je vprašal zakaj se sredstva v Sekretariatu za plače povišujejo.  
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Iztok Mermolja je pojasnil, da se čistilka prerazporedi v Sekretariat.  
 

Aleksander Pahor je predlagal, da se povišajo sredstva za ustanovitev javnega zavoda.  
 

 

Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo o stroških 2351.   
 

Iztok Mermolja pojasni, da so to stroški varovanja Decembra v Ankaranu, varuje se oprema v šotoru in strošek 
se knjiži v leto 2024.  

 

Breda Krašna je komentirala izvedbo programa December v Ankaranu, ker so drugi splošni material in storitve 
v vrednosti  82.000. Predlagala je, da se sredstva prerazporedijo na investicije.  

 
Astra Štuklek je pojasnila, da so to stroški izvajalcev.  

 
Breda Krašna je povedala, da podpira izvedbo festivalov Poletje v Ankaranu in December v Ankaranu, vendar 

se bo potrebno odločiti ali se ta sredstva namenijo za investicije.  

 
Barbara Švagelj Sofinanciramo program 

 
Aleksander Pahor je vprašal kaj se krije v postavki »Drugi izobraževalni programi«.  

 

Barbara Švagelj je pojasnila, da se sofinancira Ljudsko univerzo Koper.  
 

Aleksander Pahor je komentiral, da se vrednost programa v Medgeneracijskem središču niža. Podal je komentar, 
da se 15 – 38 MSA – program  

 
Barbara Švagelj je pojasnila, da je bilo v letu 2023 izvedenih še nekaj investicijskih del. Za prihodnja leta se 

spodbuja aktivnosti, ki so brezplačne tudi za občino. Program je vedno bolj bogat, izvajalci opravljajo dogodke 

brezplačno.  
 

Aleksander Pahor je preldagal, da se dodajo sredstva na postavko prometne strategije.  
 

Župan je pojasnil, da je OA sprejela Celostno prometno strategijo, ki je še veljavna.  

 
 

Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo ali se na kontu - Urejanje cestnega prometa vključeni tudi stroški NRP-
ja.  

 

Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo kateri drugi splošni material in storitve se bodo dobavljale v letu 2024 v 
TIC-u.  

 
Elvis Vižintin je pojasnil, da gre tukaj za stroške študentskega dela, ki izvaja  informiranje 6 mesecev na leto, 

vzpostavitev spletne strani Visit Ankarana, stroški  izdelave strategije za razvoja turizma destinacije Ankaran, 
strategija štirih istrskih občin. Pojasnil je, da je zaposlena na področju turizma zadolžena tudi za druge naloge, 

kot so  

 
Iztok Mermolja je pojasnil, da je ena oseba zaposlena za področje turizma, ki zajema več kot delo v TIC-u.  

 
Aleksander Pahor je vprašal zakaj se povečujejo stroški za vzdrževanje javnih zelenih površin in obrezovanje 

dreves in urejanje vseh zelenih javnih 

 
Elvis Vižintin je povedal, da so sredstva predvidena za košnjo in obrezovanje dreves in najem arborista.  

 
Zaradi začasnega financiranja se v letu 2023 ni izvajajo obrezovanje dreves, kasneje je bilo potrebno upoštevati 

obdobja gnezdenja ptic, zato se bodo dela izvedla v letu 2024.  
Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo glede postavke 3194, na Oddelku za razvoj in investicije, na kontu 

Investicijsko vzdrževanje in izboljšave. 

 
Iztok Mermolja je pojasnil, da so na postavki planirana sredstva za obnovo stavbe na DGD in PZI za ureditev 

Mladinskega centra , ureditev glasbene učilnice na Ulica Rudija Mahniča 1, ureditev novih prostorov TIC, … 
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Aleksander Pahor je komentiral, da se sredstva na občinskih cestah nižajo. Pričakuje se povišanje sredstev na 

tej postavki.  
 

Aleksander Pahor  je prosil načrti iz druga projektna komunikacija za občinske ceste  
 

Iztok Mermolja je naštel projektno dokumentacijo, ki se jo bo pridobilo v letu 2024 za rekonstrukcijo občinskih 

cest.  
 

 
Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo zakaj so sredstva za Hrastvo gaj tako visoka.  

 

Sara Vošinek Gašpar je dodatno pokomentirala, da so na včerajšnji seji odbora dobili podrobno pojasnilo kako 
bo izgledala prenova Hrastovega gaja in da je planiran velik poseg, je pa stvar dogovora, ali se bo v takem 

obsegu prenovljen.  
 

 
Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo kako se bo vodilo vzdrževanje gostinski objekti, ko se bodo dali v najem.  

 

Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo ali gre pri postavki 3207 Sofinanciranje investicij v skupno vodovodno 
infrastrukturo za plačilo deleža. Ali gre to za delež 
 

Iztok Mermolja je potrdil, da gre za plačilo deleža.  

 

Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo glede stroškov na PP 2281 Pokopališče Ankaran .  
 

Iztok Mermolja je pojasnil, da so vse situacije iz leta 2023 so že zapadle in preostale grejo v izplačilo v leto 
2024.  

 
Aleksander Pahor je pokomentiral stanje sredstev na postavkah; obalna pešpot,  
 

Aleksander Pahor  je prosil za pojasnilo glede stroškov na PP 2619 Druge naloge vzdr.kom. infrastrukture.  
 

Iztok Mermolja je pojasnil, da gre za stroške postavitve vodnega priključka pri pasjem parku, dodatne ureditve 

meteornega kanala pri Centru slovenske Istre, postavitev dodatne urbane opreme,  
 
 
 

Aleksander Pahor  je prosil za pojasnilo glede stroškov na PP Zavod osnovna šola - vrtec Ankaran. 

 
 
420804 Načrti in druga projektna dokumentacija 2.379,00 1.830,00 85.100,00 
 
Iztok Mermolja je pojasnil, da gre za stroške projektne dokumentacije za nadgradnjo šole in vrtca in izgradnjo nove šolska telovadnica.  
 
 

Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo, katere objekte vzdržuje Režijski obrat.  
 

Mermolja vsi občinski objekti se vzdržujejo s strani ROT in s strani zunanjega sodelavca, tako kot je bilo  
že pojasnjeno.  

 
 

Aleksander Pahor je opozoril, da se stroški za plače na Režijskem obratu znižujejo.  
 
 

Iztok Mermolja je pojasnil, da gre za prestrukturiranje organizacije oddelka ob ustanovitvi javnega zavoda.  

 
 

Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo za pojasnilo zakaj so na Režijskem obratu še vedno stroški študentskega 
dela.  

 
Astra Štuklek pojasni, da so to stroški študentskega dela v decembru. 

 

Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo glede stroškov na postavki Medobčinska uprava Istre (inšpektorat, 
redarstvo ter zaščita in reševanje). Prosil je za pojasnilo  
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Župan je pojasnil, da se stroški dela povišujejo ter da se povečuje obseg dela na področju notranje revizije, 

vključena je nova zaposlitev notranje revizorke.  
 

Aleksander Pahor je podal vprašanja na predvidene odhodke prikazane v Načrtu razvojnih programov .  
 

Aleksander Pahor je prosil za pojasnilo kaj se plačuje MOKU – u.  

 
Iztok Mermolja je pojasnil, da se leasing za vrtec plačuje MOK-u, MOK plača zavodu in zavod naprej leasing 

hiše.   
 

Aleksander Pahor je prosil, da se člane OS seznani s projektom o ureditvi Mladinskega centra v Valdoltri  

 
Aleksander Pahor je opozoril, da je pri ureditev parkirišča nadomestne trgovine pri Sončnem parku potrebno 

upoštevati ali bo razpis za najem uspešen. V primeru, da ne bo meni, da ni potrebno v tolikšni meri prenavljati 
parkirišča.  

 
 

Aleksander Pahor je komentiral, da so sredstva za obnovo objekta na Jadranski 66 visoka, vendar je potrebno 

objekt nujno obnovit.  
 

Aleksander Pahor je komentiral, da so sredstva za Energetsko sanacijo objekta Dom družbenih dejavnosti tudi 
visoka,  

 

 
Aleksander Pahor je opozoril, da ni predvidenih sredstev za sanacijo Ceste na Log in predlagal, da se za to cesto 

odpre novi NRP.   
 

 
Aleksander Pahor je vprašala sli pod sredstva »Pilotna ureditev mirujočega prometa na Ulici Rudija Mahniča« 

predvidena tudi izgradnja garažne hiše.  

 
Župan predstavil projekt urejanja mirujočega prometa v Ulici Rudija Mahniča.  

 
Aleksander Pahor je komentiral, da plan investiranj za gradnjo manjkajočih odsekov fekalne kanalizacije v novi 

aglomeraciji Ankaran zamika datum zaključka projekta.  

 
Iztok Mermolja je pojasnil, da se aglomeracija širi.  

 
Aleksander Pahor je komentiral plan izvedbe ureditve prostorov za ambulante ZD Koper-enota Ankaran.  

 

 
Breda Krašna je vprašala, za kaj so namenjena sredstva :  

 
- Pri občinski upravi 0601 – Delovanje na področju lokalne samouprave ter koordinacija vladne in lokalne 

ravni 6019001 Priprava strokovnih podlag s področja lokalne samouprave ter strokovna pomoč lokalnim 
organom in službam 

 

 
Breda Krašna je komentirala, da se stroški festivala Poletje v Ankaranu povišali v primerjavi z letom 2023 preveč 

povišujejo.  ravno tako se povišajo stroški za December v Ankaranu, predvsem na kontu drugi splošni materiali 
- prireditev 79.942,50 70.432,26 79.500,00 112,87 

402002 Storitve varovanja zgradb in prostorov 

 
Breda Krašna je vprašala za kaj so namenjan sredstva na postavki 2052 svetovalna dejavnost.  

 
Barbara Švagelj je pojasnila, da se financira strošek plače strokovnega sodelavca v Petki in pojasnila, da je 

program zelo dobro obiskan.  
 

Breda Krašna je poudarila, da je potrebno javnosti povedati, da je to strošek občine.  
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Breda Krašna je komentirala regresiranje prevozov v šolo in vprašala koliko otrok se vozi s šolskim avtobusom 

ter predlagala, da se preveri možnosti drugačne organizacije šolskega prevoza. Opozorila je, da občina 
sofinancira medkrajevne prevoze in poletni prevoze.  

 
Barbara Švagelj je pojasnila, da financiranje šolskih prevozov določa zakon in da je občina dolžna zagotavljati 

prevoz. Pojasnila je kateri so kriteriji za zagotavljanje prevoza. V prvem mandatu so bili s strani staršev veliki 

pritiski za financiranje prevozov, ki je bila ugodena. Stroški so se dodatno povečali zaradi višanja stroškov in še 
ker se dodatno financira stroške prevoza za učence, ki obiskujejo šolo z italijanskim učnim jezikom v Kopru, kar 

je tudi njihova pravica.  
  

Breda Krašna je prosila za podatke kako se financira zavod Sopotnik, kakšno korist imajo občani od tega. Kako 

je sklenjena pogodba in ali je opravljen letni razpis.  
 

Breda Krašna je izpostavila, da je bilo na Odboru za razvoj in investicije podana informacija, da 95% črpališča 
na Debelem rtiču uporablja Mladinsko zdravilišče RK Debeli rtič in 5% ostali uporabniki, občina pa v celoti krije 

stroške dokumentacije za sanacijo tega črpališča. Mladinsko zdravilišče, pa ni stopilo v pomoč občini, ko jo je 
le-ta zaprosila za nastanitev otrok v času sanacije vrtca.  

Predlagala je, da se preko mediacije skuša doseči dogovor, da Mladinsko zdravilišče pomaga pri namestitvi 

vrtčevskim otrokom, ko se bo saniral vrtec.  
 

Župan je pozdravil pobudo. Problematik na območju zdravilišča je več. Občina je na MZL pri sanaciji klifa uredila 
kompletno kopališče za 250.000 eur, uredila je tudi zadrževalnik vode, ki preprečuje poplave skozi zgornji 

vinograd. Občina je oprostila plačilo NUSZ v času covida. ZMZL se ni nikoli niti zahvalil. Poleg tega, so kljub 

jasnemu opozorilu, prišlo do spremembe naziva iz Mladinsko zdravilišče RS v Zdravilišče RS Debeli rtič, kar je v 
nasprotju z začetki ustanovitve zdravilišča, ko so se zbirala tudi sredstva za njegovo izgradnjo. Do skrhanih 

odnosov je prišlo, ko občina ni dovolila širitev hotela Aria.  
Pozdravlja pobudo vendar je problematik med občino in zdraviliščem veliko.  

 
Brada Krašna je povedala, da je bilo na Odboru za pravne zadeve in lokalno samoupravo OPS pojasnjeno, da 

je v proračunu pod postavko OPS rezerviranih 10.000 eur za participativni proračun, ravno tako je 10.000 na 

postavki ORI.  
 

Jani Krstić je povedal, da gre za podvajanje sredstev in da bo v naslednji verzija predloga napaka odpravljena.  
 

Breda Krašna je opozorila, da je potrebno narediti poglobljeno razpravo o obnovi Hrastovega gaja, o tem v 

kakšnem obsegu se gre pri obnovi. Sama predlaga ureditev z manjšimi posegi  in da se najde novi prostor za 
otroško igrišče.  

 
Mag. Maja Prodan Jurič je podprla razmišljanje o mediaciji. Povedala je, da tudi da je bilo na seji OPS postavljeno 

vprašanje, v kakšnem obsegu odbori obravnavajo proračun. Kateri odbor je pristojen, da poda mnenje na 

celoten proračun. Ali odbori podajajo mnenje zgolj na kontih, ki so vezani na njihovo področje.   
 

Jani Krstić je na seji OPS podal obrazložitev, da odbori odločajo le prihodkih in odhodkih na svojem področju. 
Podala je mnenje, da vsak odbor moral obravnavati celoten proračun, proračun zadeve vse odbore v celoti.  

Podala je pobuda, da bi Občinski svet zahteval obrazložitev 31. člena Zakona o lokalni samoupravi.  
 

Župan je dodal, da tudi v razmerjih z Ortopedsko bolnišnico Valdoltra bi bilo smiselno razmisliti, da se rešujejo 

z mediacijo.  
 

Razprave se je zaključila. 
 

 

GRADIVO: 

- Splošni del proračuna, 
- Posebni del proračuna, 

- Načrt razvojnih programov,  
- Mnenja in sklepi stalnih delovnih teles Občinskega sveta. 

POROČEVALCI: 
 

- Iztok Mermolja, direktor OU, 
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- Astra Štuklek, vodja OFR, 

- Predsedniki pristojnih delovnih teles (OFR – Barbara Raičić, OOP – Zvezdan Ražman, ODD – mag. 
Vladimir Pegan, KIS – mag. Martina Angelini, OGD – dr- Marko Kukanja, ORI – Sara Vošinek Gašpar, 

OPS – mag. Maja Prodan Jurič). 
 

ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 071: 
 

  

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme proračun Občine Ankaran za leto 2024 v prvem branju.  

2. Na naslednji seji se opravita druga obravnava dopolnjenega predloga proračun in obravnava predloga 

sklepa letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Ankaran za leto 2024. 

3. Sklep velja takoj. 

 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 8 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  / 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR / 

9. VSA KATJA MEZEK / 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA / 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA / 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 8 

 

 
Zaradi prisotnosti poročevalca se je prešlo na obravnavo toče 8 dnevnega reda.  

 
Ad 8.) Predstavitev izsledkov študije Presoja organiziranosti lokalnih gospodarskih javnih služb 

v Občini Ankaran 

 
Občinska uprava in župan Občine Ankaran sta predlagala ustanovitev Javnega podjetja Ankaran d.o.o. za 

opravljanje lokalnih gospodarskih javnih služb, tudi kot pomemben korak k urejanju področja lokalnih 
gospodarski javnih služb v Občini Ankaran in tudi kot korak v smeri osamosvajanja občine pri servisiranju potreb 

svojih občanov oziroma ustanovitev javnega gospodarskega zavoda za izvajanje lokalnih gospodarskih služb 
neprofitne narave. 

 

Prva ideja je, da novoustanovljeno javno podjetje v prvem koraku prevzame upravljanje 7 javnih parkirišč v 
Občini Ankaran v samostojno upravljanje in da se potencialno nanj prenese izvajanje gostinske dejavnosti, ki 

jo občina trenutno izvaja v okviru režijskega obrata. Ustanovitev javnega podjetja bi potekala v skladu z določili, 
ki regulirajo ustanavljanje javnih podjetij za izvajanje gospodarskih javnih služb, ki so profitne narave. Druga 

ideja je, da Občina Ankaran ustanovi javni gospodarski zavod in nanj prenese neprofitne lokalne gospodarske 

javne službe, ki jih trenutno izvaja režijski obrat. 
 

Temu v sled je OA pri Centru poslovne odličnosti Ekonomske fakultete Univerze v Ljubljani naročila Presojo 
optimalne organiziranosti lokalnih gospodarskih javnih služb v Občini Ankaran, ki jo predstavil prof. dr. Marko 

Jaklič in Ksenija Jaklič, kot je zapisano v gradivu.   
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Župan je pozval k razpravi.  

 
Aleksander Pahor je opozoril, da pri gostinski dejavnosti je potrebno vedno upoštevati to, da so profitabilni,   

vprašal katero metodologijo so uporabili pri izračunu stroškov dela.  
 

Ksenija Jaklič je pojasnila, da bo bili zajeti stroški zaposlenih, sorazmerni delež ostalih podpornih služb. in stroški 

študentskega dela.  
 

Ksenija Jaklič je pojasnila, da je bilo pri izračunu stroškov upravljanja parkirišč občina ne dostopa do podatkov 
o presežkih, ki se ustvarjajo pri sedanjem upravitelju parkirišč.  

 

Aleksander Pahor je prosila za pojasnilo zapisanega »Javni zavod mora v tem kontekstu potrditi, da je deficit 
nastal na programih, ki jih občina po statutu in sprejetem letnem programu mora financirati, ter da je pri 
izvajanju teh programov deloval učinkovito in v skladu s potrjenim delovnim programom.«  
 

Ksenija Jaklič je pojasnila, da je to zakonska dikcija, znotraj zavod lahko poteka ena dejavnosti ali več dejavnosti. 
Zavod deluje samostojno in s sredstvi razpolaga samostojno ter da financiranje javnih zavodov poteka na 

podlagi vnaprej postavljenega programa dela.  

 
Aleksander Pahor je vprašala ali je nujno potrebno imeti analizo potreb in analizo stroškov in prihodkov iz vseh 

dejavnosti in pripraviti poslovni načrt.  
 

Poročevalca sta povedla, da je to smiselno, ni pa nujno.  

 
Župan je v zaključku povedal, da bo študija presoje organiziranosti lokalnih gospodarskih javnih služb v Občini 

Ankaran služila kot temelj pri nadaljnjih odločitvah pri organiziranju gospodarskih javnih služb in upoštevali 
posredovane napotke.   

 
 

GRADIVO: 

- Presoja optimalne organiziranosti lokalnih gospodarskih javnih služb v Občini Ankaran. 

POROČEVALEC: 
 

- Prof. dr. Marko Jaklič, 
- Ksenija Jaklič, mag.  

 
 

Ad 4.) Obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izbirni lokalni 

gospodarski javni službi »upravljanje določenih javnih parkirišč v Občini Ankaran« - hitri postopek 
 

Elvis Vižintin, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti je poročal o vsebin predloga.  
 

Občina Ankaran je z lastnim Odlokom o izbirni lokalni GJS »upravljanje določenih javnih parkirišč v 

Občini Ankaran« (v nadaljevanju tudi »izvorni odlok«), ki je bil sprejet na 29. redni seji, dne 8. 11. 2022, na 
novo opredelila izvajanje naslovne javne službe in njenega izvajalca. Do 31. 12. 2023 nadzor nad pravilnostjo 

parkiranja izvaja javno podjetje Marjetica Koper d. o. o, s 1. 1. 2024 pa postane upravljavec parkirišč Režijski 
obrat Občine Ankaran, kot to določa izvorni odlok. 

 
V 13. členu izvornega odloka je bilo do sedaj določeno, da so nadzor nad pravilnostjo parkiranja na parkiriščih, 

na katerih se izvaja javna služba, izvajali občinski redarji in upravljavec parkirišč. 

 
Občinski redarji so pooblaščene osebe, ki morajo postopati že skladno z Zakonom o pravilih cestnega prometa 

– ZPrCP (Uradni list RS, št. 156/21 – uradno prečiščeno besedilo in 161/21 – popr.). V petem odstavku 65. 
člena Zakona o pravilih cestnega prometa je določeno, da se z globo 40 eurov kaznuje za prekršek voznik, ki 

ravna v nasprotju z določbami prvega, drugega, tretjega odstavka tega člena ali z 2., 3., 5., 6., 8., 10., 11., 12., 

13., 14., 15., 20. ali 22. točko četrtega odstavka tega člena. 22. točka četrtega odstavka istega člena določa, 
da je ustavitev in parkiranje prepovedano kjer je to v nasprotju z obveznostmi, določenimi s prometno 

signalizacijo ali na prostoru, urejenem za parkiranje vozil, kjer je to časovno omejeno in plačljivo, če dnevna 
parkirnina ni plačana. 
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V preteklosti so na celotnem območju Republike Slovenije, občinski redarji v sklopu svojih opravil izvajali tudi 

nadzor nad pravilnostjo parkiranja. Ponekod so zaradi preobremenjenosti občinskih redarjev, predvsem v času 
turistične sezone, pristopili k opravljanju nadzora tudi komunalni nadzorniki. 

 
V predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o izbirni lokalni gospodarski javni službi »upravljanje 

določenih javnih parkirišč v Občini Ankaran« se 13. člen spremeni tako, da bo nadzor nad pravilnostjo parkiranja 

izvajal upravljavec parkirišč, občinski redarji pa ne bodo več pristojni za nadzor po tem odloku pač pa bodo v 
primeru nadzora postopali po Zakonu o pravilih cestnega prometa. Poleg tega se dopolni 14. člen tako, da se 

doda kazenska določba v znesku, kot to določa Zakon o pravilih cestnega prometa. 
 

Z novim letom bo upravljavec parkirišč Režijski obrat Občine Ankaran, predvsem zaradi racionalnosti pa bodo 

nadzor nad pravilnostjo parkiranja v Občini Ankaran izvajali občinski redarji skladno z Zakonom o pravilih 
cestnega prometa. V primeru preobremenjenosti občinskih redarjev se dopušča možnost pristopa k opravljanju 

nadzora komunalnih nadzornikov. 
 

V sled vsemu navedenemu se občinskemu svetu predlaga, da izvorni odlok s predloženim odlokom spremeni in 
dopolni na način, da nadzor nad pravilnostjo parkiranja po tem odloku izvaja upravljavec parkirišč ter navede 

višino globe v primeru kršitve te določbe, ki je enaka globi po Zakonu o pravilih cestnega prometa. 

 
 

Dr. Marko Kukanja je poročal o obravnavi predloga odloka na seji Odbora za gospodarske dejavnosti in povedal, 
da je odbor sprejel sklep: 

 
1. Odbor za gospodarske dejavnosti se je seznanil s predlogom Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o izbirni lokalni gospodarski javni službi »upravljanje določenih javnih parkirišč v Občini 

Ankaran« in podaja pozitivno mnenje k predlogu ter ga predlaga Občinskemu svetu v sprejem. 

 

 

Mag. Maja Prodan Jurič je poročala o obravnavi predloga odloka na seji Odbora za pravne zadeve in lokalno 
samoupravo in povedala, da je odbor sprejel sklep: 

1. Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predlogom Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o izbirni lokalni gospodarski javni službi »upravljanje določenih javnih parkirišč v 

Občini Ankaran« in podaja pozitivno mnenje k predlogu ter ga predlaga Občinskemu svetu v sprejem. 

 

Župan je odprl razpravo. 

 
Razprave ni bilo. 
 

GRADIVO: 

- Predlog odloka z obrazložitvijo, 

- Mnenje delovnega telesa OPS, OGD. 

 
POROČEVALCI: 

 
- Elvis Vižintin, vodja oddelka OGD, 

- Dr. Marko Kukanja, predsednik odbora OGD, 

- Mag. Maja Prodan Jurič, predsednica odbora OPS. 
 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 072: 
 

  

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o izbirni lokalni 
gospodarski javni službi »upravljanje določenih javnih parkirišč v Občini Ankaran« kot v predloženem 

besedilu. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

 
GLASOVANJE: 
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Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK / 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 

 
Ad 5.) Obravnava in sprejem Predlogov sklepov o določitvi načel izvajanja javne službe na 

določenih parkiriščih 
 

Elvis Vižintin, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti je poročal o vsebin predloga.  

 
Občina Ankaran je v letu 2020 uvedla javno službo upravljanja sedmih parkirišč in plačljivi parkirni režim na 

območju celotne občine. Do leta 2020 se je javna služba upravljanja parkirišč s plačljivim parkirnim režimom 
izvajala le na parkiriščih v centru Ankarana in na Lazaretu. Od leta 2020 pa se javna služba upravljanja 

parkirišč izvaja na naslednjih sedmih parkiriščih: 
 

-parkirišče »ŠRP Sv. Katarina«, 

-parkirišče »V centru Ankarana«, 
-parkirišče »Valdoltra – vzhod«, 

-parkirišče »Valdoltra – zahod«, 
-parkirišče »Krajinski park Debeli rtič – parkirišče kopališče«, 

-parkirišče »Krajinski park Debeli rtič – osrednje parkirišče«, 

-parkirišče »Lazaret«. 
 

Skupna kapaciteta javnih parkirnih mest za osebna vozila na območju občine znaša 552 parkirnih mest, načrt 
javnih parkirišč pa je objavljen na spletni strani https://www.obcina-ankaran.si/sl/zivljenje-v-

ankaranu/promet. 

Občina Ankaran je s sprejemom lastnega Odloka o izbirni lokalni GJS »upravljanje določenih javnih parkirišč v 
Občini Ankaran« (v nadaljevanju odlok), na novo opredelila izvajanje javne službe in njenega izvajalca. Do 31. 

12. 2023 izvaja javno službo javno podjetje Marjetica Koper d. o. o, s 1. 1. 2024 pa postane upravljavec 
parkirišč Režijski obrat občinske uprave Občine Ankaran. S sprejemom odloka je bilo določeno, da je potrebno 

sprejeti vse podrejene akte, ki omogočijo izvajanje javne službe na posameznem parkirišču. Trije sklepi o 
določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na parkiriščih Lazaret, ŠRP Sv. Katarina in v centru 

Ankarana so bili v začetku poletja 2023 že sprejeti na OS OA, predvsem zaradi uvedbe parkirnih mest za 

avtobuse na parkiriščih Lazaret in ŠRP Sv. Katarina ter uvedbe dodatnih parkirnih mest za osebna vozila v 
centru Ankarana. Predvsem zaradi poenotenja terminologije in lažjega prehoda glede upravljanja parkirišč s 1. 

1. 2024 na Režijski obrat Občine Ankaran, se je pripravilo skladno z odlokom štiri sklepe o določitvi načel 
izvajanja gospodarske javne službe na posameznih parkiriščih Krajinski park Debeli rtič – osrednje parkirišče, 

Krajinski park Debeli rtič – parkirišče kopališče, Valdoltra – vzhod in Valdoltra – zahod. Drugih bistvenih 

sprememb glede teh štirih parkirišč ni. 
 

Dr. Marko Kukanja je poročal o obravnavi predloga sklepov na seji Odbora za gospodarske dejavnosti in povedal, 
da je odbor sprejel sklep: 

 
1. Odbor za gospodarske dejavnosti se je seznanil s predlogi sklepov o določitvi načel izvajanja javne 

službe na določenih parkiriščih in podaja pozitivno mnenje k predlogom ter jih predlaga Občinskemu 

svetu v sprejem.  
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Mag. Maja Prodan Jurič je poročala o obravnavi predlogov sklepov na seji Odbora za pravne zadeve in lokalno 
samoupravo in povedala, da je odbor sprejel sklep: 

1. Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predlogi sklepov o določitvi načel 

izvajanja javne službe na določenih parkiriščih in podaja pozitivno mnenje k predlogom ter jih predlaga 

Občinskemu svetu v sprejem.  

 

 
Župan je odprl razpravo. 

 
Razprave ni bilo. 

 

 
GRADIVO: 

- Predlog sklepov z obrazložitvijo (4x; Krajinski park Debeli rtič – osrednje parkirišče, Krajinski park 

Debeli rtič – parkirišče kopališče, Valdoltra – vzhod in Valdoltra – zahod), 

- Mnenji delovnih teles OGD, OPS. 
 

POROČEVALCI: 
 

- Elvis Vžintin, vodja oddelka OGD, 

- Dr. Marko Kukanja, predsednik odbora OGD, 
- Mag. Maja Jurič Prodan, predsednica odbora OPS. 

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 073: 
 

  

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Sklep o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 

parkirišču »Krajinski park Debeli rtič – osrednje parkirišče« kot v predloženem besedilu. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

 
GLASOVANJE: 

 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK / 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 
 

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 074: 
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1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Sklep o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 
parkirišču »Krajinski park Debeli rtič – parkirišče kopališče« kot v predloženem besedilu. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK / 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 075: 
 

  

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Sklep o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 
parkirišču »Valdoltra - vzhod« kot v predloženem besedilu. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK / 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 076: 
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1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Sklep o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na 
parkirišču »Valdoltra - zahod« kot v predloženem besedilu. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK / 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 

 
 

Ad 6.) Seznanitev z uvedbo parkirnih abonmajev s 1. 1. 2024 
 

Elvis Vižintin, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti je podal obrazložitev.  

 
Po sprejetju sklepov o določitvi načel izvajanja gospodarske javne službe na določenih parkiriščih bo župan 

sprejel Sklep o izvajanju javne službe »upravljanje določenih javnih parkirišč« v katerem bodo zajeta vsa 
parkirišča, za katera bo določil vozila, po vrstah oziroma tehničnih karakteristikah, ki jim je parkirišče namenjeno, 

oziroma vozila, ki jim parkirišče ni namenjeno, tehnično opremljenost parkirišča, časovni obseg delovanja 
parkirišča, ko je za njegovo uporabo treba plačati parkirnino, cenovno politiko in način plačevanja. Vezano na 

način plačevanja bo sam sklep določal tudi nove kategorije parkirnih abonmajev kot je predstavljeno v 

nadaljevanju. 
 

Vsak občan s prijavljenim stalnim prebivališčem v OA lahko pridobi abonma, tako, da odda vlogo z obveznimi 
prilogami preko spletnega obrazca, ki se nahaja na spletni strani OA. Z odobritvijo vloge prejme navodila za 

aktivacijo abonmaja v sistemu EasyPark. V vlogi je potrebno navesti osebne podatke (ime in priimek, stalni 

naslov, registrsko številko vozila, ki je registrirano na ime vlagatelja), kot prilogo pa priložiti kopijo osebnega 
dokumenta in kopijo prometnega dovoljenja. Vlagatelj ob izpolnjevanju vseh navedenih pogojev lahko pridobi 

več abonmajev, za vsako vozilo svojega, ker je abonma vezan na registrsko številko, ne na lastnika. Abonma 
velja 365 dni od dneva aktivacije. 

 

Kdor ni vešč elektronskega oddajanja vloge, bo lahko vlogo oddal osebno, v za to določeni pisarni, tako, da bo 
zaposlena oseba podala elektronsko vlogo po pooblastilu stranke, ki bo predočila zahtevane dokumente 

(narejena bo kopija osebnega dokumenta in kopija prometnega dovoljenja). 
 

Za občane, kateri bodo z osebnim dokumentom (drugim dokumentom ali potrdilom upravne enote) dokazali, 
da so stalno prijavljeni v OA, se bo pripadajoča registrska številka dodala na seznam registrskih številk vozil, ki 

bo hranjen v oblaku in dostopen komunalnim nadzornikom (redarjem), za kontrolo plačila parkirnine, enako, 

kot so tudi sedaj registrske številke vozil dostopne nadzornikom za uporabnike, ki so parkirnino plačali preko 
sistema SMS ali aplikacije EasyPark. Direktne povezave med registrsko številko in lastnikom vozila v predmetnem 

seznamu ne bo vzpostavljene. 
 

Predstavljen  način razdeljevanja abonmajev v bodoče omogoča različne spremembe in nadgradnje sistema 

tako glede kategorij abonmajev kot morebiti sprememb cen le teh. 
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Župan je odprl razpravo.  
 

Aleksander Pahor je vprašal ali je predvideno uvajanja parkirnine tudi na parkiriščih Ulica Rudija Mahniča, Pot 
na Brido, Cahova ulica, centralno  parkirišče, Vlahovičeva, zaklonišče, ker na teh parkiriščih parkirajo tudi za 

dalj časa in otežuje mirujoči promet.  

 
Elvis Vižintin je pojasnil, da se lahko dodajajo nova parkirišča s sprejemom sklepa na OS. Parkirišča, ki so znotraj 

naselja so še vedno izvzeta iz parkiranja, ker se trenutno uvaja prehod iz pilotnih abonmajev na parkirne 
abonmaje. 

Uvedba pilotih abonmajev je prinesla pozitivne učinke, vzpostavil se je red na parkiriščih. Z uvedbo novega 

sistema se bo pridobilo podatke, ki bodo omogočali ustrezno določanje parkirnega režima tudi na drugih 
parkiriščih.   

 
Aleksander Pahor je predlagal, da se zniža vrednost letnega abonmaja za sobodajalce.  

 
Breda Krašna je podprla uvedbo abonmaje in da je zadovoljna, da se bo prišlo do sodobnega načina urejanja 

parkiranja in s tem dosegli manj manipulacijami, kot so bile z dovolilnicami. Prosila je, da se v abonma A občani 

predvidi možnost za tiste, ki imajo v uporabi službena vozila in vozila na leasing. Poleg tega je podala predlog, 
da se vrednost abonmaja za zaposlene poviša.  

 
GRADIVO: 

- Dokument »Seznanitev z uvedbo parkirnih abonmajev s 1. 1. 2024«. 

POROČEVALEC: 
 

- Elvis Vižintin, vodja oddelka OGD. 

 
 

Ad 7.) Seznanitev z uvedbo videonadzora na določenih javnih površinah 
 

Valdi Pucer, vodja Oddelka za javno varnost in zaščito je podal pojasnilo  

 
Občina Ankaran se od ustanovitve dalje sooča s porastom vandalizma in kaznivih dejanj na različnih javnih 

površinah. Ne glede na prisotnost policije, redarjev ter v času turistične sezone posebej najete varnostne službe, 
ki varuje javne površine, se nekatera nezakonita dejanja ponavljajo. Slednje prinašajo vedno večje stroške, tako 

občini kot posameznikom, ki so pri tem oškodovani. Videonadzor se uvede za zagotavljanje  nadzora javne 

infrastrukture in premoženja, varnosti javnih površin, ljudi in okolja, učinkovitega preganjanja storilcev kaznivih 
dejanj ter predvsem za doseganje odvračalnega učinka oziroma preprečevanja neželenih dejanj. Videonadzor 

se uvaja na vseh javnih površinah, kjer je bilo v preteklih letih, kljub okrepljenemu nadzoru strokovnih služb, 
zaznanih največ kršitev in povzročene največ materialne škode.  

 
Ukrep v povezavi z vzpostavitvijo videonadzora je nujen saj z drugimi, milejšimi ukrepi, niso bili doseženi želeni 

cilji. Pri obdelavi osebnih podatkov bo upravljavec zagotovil spoštovanje vseh zahtev evropske in nacionalne 

zakonodaje o varstvu osebnih podatkov, ki vključuje tudi spoštovanje načela sorazmernosti pri obdelavi osebnih 
podatkov in zagotavljanjem varnosti osebnih podatkov pred nepooblaščenim dostopom ter varnostnimi 

incidenti. Interesi ali temeljne pravice in svoboščine posameznikov, katerih osebnih podatki se obdelujejo tako 
ne prevladujejo nad interesi upravljavca. 

 

Aleksandre Pahor je povedal, da podpirajo uvedbo videonadzora z namenom povišanja varnosti, potrebno pa 
je zagotoviti, da sistem ne bo izrabljen ter da ima pomislek glede tehnologije, oseb, ki so udeležene in nasploh 

kdo nadzoruje nadzornika. Povedal je kje vidi pomanjkljivosti; snemalniki na lokacijah niso primerna oblika, 
oddaljeni dostopi niso primerna oblika dostopa do posnetkov, lokalni spominski mediji tudi niso primerna oblika 

shranjevanja, pooblaščena oseba za dostop do posnetkov ne mora biti samo ena in ne mora izvirati iz lokalnega 
območja. Predlagal je, da se videonadzor povzame po vzoru sosednje občine.   

 

Predlagal je ustrezne tehnične parametre sistema videonadzora, da bo pri občanih dobro sprejeto.  
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Valdi Pucer je pojasnil, da ima občina Ankaran pravne podlage za izvajanje videonadzora že urejene in ga že 

izvaja na objektih z namenom varovanja premoženja in se sedaj nadgrajuje z uvedbo na dodatnih lokacijah. 
Opravljeni so bili že nadzori, ki niso pokazali nepravilnosti. Dostop do posnetkov je zaščiten.  

Pri pripravi dokumentov so sodelovale tudi druge službe; policija, pooblaščenec za varstvo podatkov.  
 

Mag. Maja Prodaj Jurič je poudarila pomen povedanega opozorila s strani Aleksandra Pahorja. Potrebno je 

zaščititi dostop do posnetkov ter da je dostop do njih možen le s točno določenim namenom.  
 

 
Jani Krstić je povedal, da je Občina Ankaran pri uvedbi videonadzora posegla po storitvah zunanjih izvajalcev, 

ki so strokovnjaki na tem področju in nam z nudenjem njihovih storitev zagotavljajo, da bo to področje urejeno 

v skladu z zakonodajo.  
 

Aleksander Pahor je poudaril, da  lahko izpolnjujemo najnižje standarde ali lahko izpolnjujemo višje standarde. 
Predlagal je, da se dvigne tehnični standard izvedbe videonadzora.  

 
 

GRADIVO: 

 
- Ocena učinkov uvedbe video-nadzornega sistema na javnih površinah. 

 
POROČEVALEC: 

 

- Valdi Pucer, vodja oddelka OVZ. 
 

 
 

 
Ad 9.) Obravnava predloga Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Ankaran – 

hitri postopek; 

 
Elvis Vižintin, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti je poročal o vsebini predloga.  

 
Obrazložitev in priprava Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Ankaran (v 

nadaljevanju: odlok o GJS) je podana glede na določila zakonskih predpisov, predvsem Zakona o gospodarskih 

javnih službah – ZGJS (Uradni list RS, št. 32/93, 30/98 – ZZLPPO, 127/06 – ZJZP, 38/10 – ZUKN in 57/11 – 
ORZGJS40). 

 
Občina nima sprejetega krovnega odloka, s katerim bi opredelila predvsem izbirne gospodarske javne službe, 

opredelitev izvajalcev za vse navedene gospodarske javne službe, pravila o delovanju sveta za varstvo 

uporabnikov javnih dobrin in drugih določil, ki so predpisana z ZGJS. 
 

Predmet priprave osnutka Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Ankaran je izdelava 
občinskega predpisa, kot ga zahtevajo posamezna določila ZGJS, upoštevaje določila predpisov, navedenih v 

pravnih podlagah. 
 

Občinski svet občine Ankaran naj zato obravnava in sprejme predlagani osnutek odloka. 

 
Cilj sprejema Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Ankaran je določitev lokalnih 

gospodarskih javnih služb v Občini Ankaran, način njihovega izvajanja, strokovno-tehnične, organizacijske in 
razvojne naloge, varstvo uporabnikov, financiranje lokalnih gospodarskih javnih služb in druga vprašanja v zvezi 

z izvajanjem lokalnih gospodarskih javnih služb v Občini Ankaran. 

Pri pripravi odloka je bilo upoštevano načelo zakonitosti, kar pomeni, da je bil odlok pripravljen ob spoštovanju 
določila četrtega odstavka 153. člena Ustave Republike Slovenije, ki določa, da morajo biti posamični akti ter 

dejanja organov lokalnih skupnosti in nosilcev javnih pooblastil skladni z ustavo in z zakoni. 
 

Pravne podlage za sprejem Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah predstavljajo naslednji predpisi: 

−Zakon o gospodarskih javnih službah – ZGJS (Uradni list RS, št. 32/93, 30/98 – ZZLPPO, 127/06 – ZJZP, 38/10 

– ZUKN in 57/11 – ORZGJS40), 
−Zakon o javno-zasebnem partnerstvu - ZJZP (Uradni list RS, št. 127/06) – v primerih, da občina podeli izvajanje 

posamezne GJS s koncesijo, 
−Zakon o varstvu okolja – ZVO-2 (Uradni list RS, 44/22, 18/23 – ZDU-1O in 78/23 – ZUNPEOVE), 
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−Zakon o cestah – ZCes-2 (Uradni list RS, št. 132/22, 140/22 – ZSDH-1A, 29/23 in 78/23 – ZUNPEOVE), 

−Zakon o stavbnih zemljiščih (Uradni list RS, št. 44/97, 67/02 – ZV-1, 110/02 – ZUreP-1, 110/02 – ZGO-1 in 

199/21 – ZUreP-3), 
−Uredba o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja 

– Uredba MEDO (Uradni list RS, št. 87/12, 109/12, 76/17, 78/19 in 44/22 – ZVO-2), 
−Pravila za državne pomoči v obliki nadomestila za javne storitve ali storitve splošnega gospodarskega pomena 

(SSGP), ali t. i. "pravila Altmark" v Sklepu Komisije z dne 20. 12. 2011. 
 

Iz določil drugega odstavka 3. člena ZGJS izhaja, da lokalna skupnost način opravljanja gospodarske javne 
službe opredeli z odlokom tako, da je zagotovljeno njihovo izvajanje v okviru funkcionalno in prostorsko 

zaokroženih oskrbovalnih sistemov. 

 
S posamičnim predpisom (odlokom) lokalne skupnosti (občine) se na podlagi 7. člena ZGJS uredijo vprašanja v 

zvezi s posamezno javno službo, ki so v javnem interesu, ne glede na to, v kakšni obliki se bo javna služba 
izvajala. 

 

Pri pripravi določil tega odloka smo upoštevali tudi usmeritev RS, ki je podana v mnenju: 
−Mnenje glede financiranja gospodarskih javnih služb - mnenje Računskega sodišča Republike Slovenije, št. 

330-3/2012/40, z dne 19. 12. 2012 (mnenje RS 2012). 

 
 

Dr. Marko Kukanja je poročal o obravnavi predloga odloka na seji Odbora za gospodarske dejavnosti in povedal, 
da je odbor sprejel sklep: 

 

1. Odbor za gospodarske dejavnosti se je seznanil s predlogom Odloka o lokalnih gospodarskih javnih 

službah v Občini Ankaran in podaja pozitivno mnenje k predlogu ter ga predlaga Občinskemu svetu v 

sprejem.  

Mag. Maja Prodan Jurič je poročala o obravnavi predlogov sklepov na seji Odbora za pravne zadeve in lokalno 
samoupravo in povedala, da je odbor sprejel sklep: 

1. Odbor za pravne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predlogom Odloka o lokalnih 

gospodarskih javnih službah v Občini Ankaran in podaja pozitivno mnenje k predlogu ter ga predlaga 

Občinskemu svetu v sprejem.  

 

 

GRADIVO: 

- Predlog odloka z obrazložitvijo, 

- Mnenji delovnih teles OGD, OPS.  
 

POROČEVALCI: 
 

- Elvis Vižintin, vodja oddelka OGD, 

- Dr. Marko Kukanja, predsednik odbora OGD, 
- Mag. Maja Jurič Prodan, predsednica odbora OPS. 

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 077: 
 

  

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Odlok o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Ankaran 

kot v predloženem besedilu. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 12 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 
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2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  ZA 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR ZA 

9. VSA KATJA MEZEK / 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 12 

 
Ad 10.) Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran 

 
Iztok Mermolja, direktor OU je poročal, da je OS sprejel 66 sklepov, od tega 57 realiziranih, 9 jih je še v 

izvrševanju.  

 
Župan je odprl razpravo.  

 
Razprave ni bilo.  

 

Ad 11.) Vprašanja, pobude in odgovori članov občinskega sveta; 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k podaji vprašanj ali pobud ter nanje odgovori ustno na seji ali pisno do 
naslednje redne seje. 

 
a) Aleksander Pahor je vprašal katero delovno telo obravnava delo Režijskega obrata.  

 

Župan je povedal, da Odbor za gospodarske dejavnosti obravnava delo Režijskega obrata.  
 

Jani Krstić je dopolnil odgovor, da Odbor za gospodarske dejavnosti obravnava področje dela Režijskega 
dela iz področja zagotavljanja izvajanja gospodarskih javnih služb.  

 

b) Aleksander Pahor je povedal, da so prebivalci Razgledni poti na Oddelka za razvoji in  investicije naslovili 
opozorilo glede slabe izvedbe del pri izgradnji kanalizacijskega priključka na Razgledni poti. Prosijo za 

poročilo o stanju te zahteve.    
 

c) Kdo je dal navodila arhitektom za izvedbo Mladinskega centra Ankaran. Gre za prostor,  ki se v pritličju v 

celoti odpre po obeh variantah, ali je to primerno, ali ni stavba kulturno zaščitena. Po njihovem mnenju 
izgradnja stavbe ni v skladu z OPN.  

 
d) Aleksander Pahor je povedal, da še vedno niso prejeli kvalitetenga odgovora glede števila office licenc v 

občinski upravi. Koliko je natanko zapolsenih v OU, koliko je zunanjih sodelavcev, koliko zunjih sodelavcev 
ima delovno mesto v prostorih OU, računalnik in koristi office licenco, imajo ustvarjena uporabniška imena 

na domeni OA, ali ima kdo od zunanjih sodealvcev elemente odvisne osebe po Zakonu o dleovnih razmerij 

ali ima kdo od zunanjih sodelavcev elemente stalne zaposlitve.  
 

e) Maja Prodan Jurič je opomnila, da je bilo dogovorjeno, da bo ena seja namenjena pobudam.  
 

f) Breda Krašna je podala vprašanje Kako se financira Zavod Sopotnik? Koliko sredstev namenja proračun 

Občine Ankaran vsako leto Zavodu Sopotnik, ki organizira prevoze starejših občanov? Prosim, če lahko 
prejmemo konkretno poročilo: koliko prevozov se opravi letno, koliko različnih starostnikov uporablja to 

storitev (brez imen in priimkov), za kakšne relacije se uporablja ta prevoz s številčnim prikazom po 
posamezni relaciji, ali se v vseh letih pojavljajo več ali manj isti uporabniki. 

 

Občinska svetnika Breda Krašna in mag. Vladimir Pegan člana Kluba svetnikov Gibanje svoboda postavljava 

naslednjo pobudo in vprašanje:  
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1. Na podlagi določil 22. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Ankaran vlagava naslednjo 

pobudo in predlagava, da se o tej pobudo razpravlja na eni od naslednjih seji Občinskega sveta.  

Glede na to, da s 1.1.2024 prehajajo določena parkirišča v upravljanje Občine Ankaran predlagava, da se v 
naslednjem letu pripravi ureditev in ustrezna označitev še nekaterih parkirišč in sicer: 

a) Parkirišče nad cesto nasproti OB Valdoltra je trenutno za vse uporabnike brezplačno. Predlagava, 

da se prouči možnost ureditve tega parkirišča (če je to dopustno, saj je to območje opredeljeno kot 
kmetijsko zemljišče) na način, da se ustrezno uredi in zaračunava parkiranje po vzoru parkirišča ob 

Bolnišnici Izola - 30 min brezplačno, 3 ure 1 ali 2 EUR.  
b) Parkirišče v centru Ankarana, kjer je lekarna, trgovina, pošta, občina – na tem parkirišču naj se 

omogoči vsaj pol ure brezplačnega parkiranja.  

c) Parkirišče ob osnovni šoli in vrtcu – na tem parkirišču naj se omogoči vsaj pol ure brezplačnega 
parkiranja. 

d) Parkirišče na Bevkovi ulici in parkirišče nad Kocjančičevo ulico, kjer je zaklonišče – obe 
parkirišči je potrebno ustrezno označiti in se odločiti ali bo to parkirišče plačljivo ali pa bo namenjeno 

zgolj stanovalcem, obiskovalcem medgeneracijskega centra, knjižnice, vrtca. 
 

g) Sara Vošinek Gašpar je vprašala kakšna je časovnica naslednje seje OS.  
Župan je povedal, da je naslednja seja 21. 12. 2023, v ponedeljek 4. 12. 2023 je delavnica za proračun.  

 

Seja se je zaključila ob 23 : 29 uri. 
 
Zapisala 

 
Nataša Mahne 
VODJA SEKRETARIATA 

                                               
                                              Občina Ankaran 

 
Gregor Strmčnik 

            ŽUPAN 

 
 

 


